
 Zápis  ze setkání  zástupců  sportovních a volnočasových organizací města
se členy Komise pro mládež, sport a volný čas 

Za Komisi: Jiří Maděra, Jiří Plocek, Lubomír Buchta, Petr Nepustil

Za organizace: 

Jan Skřička – SK NMNM
Karel Klapač – Ski snowpark
Jiří Janeček – SFK Vrchovina
Hana Knapčoková – 1. ZŠ
Tomáš Kondýsek – Trip team
Eva Tulisová – MŠ NMNM
Ondřej Novák – hasiči
Petr Kopřiva – Bike team NMNM
Jiří Václavík - GYNOME
Břetislav Wurzel – Orel NMNM
Vít Krontorád – TJ NMNM
Tomáš Pojezdný
Tereza Červinková

Hosté: Michal Šmarda, Jaroslav Lempera, Ing. Tomáš Krejčí, Mgr. Helena Šustrová

Datum jednání: 19.2.2025

1. Michal Šmarda, starosta města, informoval přítomné o současném stavu rozpracovanosti
výstavby fotbalového areálu na ulici Vlachovická (3 etapy výstavby). Uvedl, že k projektu je
třeba přistoupit jako k ucelenému materiálu (zapracovat připomínky organizací), řešit jako
umisťování staveb do krajiny. 
Dále informoval o časovém plánu výstavby. Předpokladem vyhlášení soutěžního dialogu, ze
kterého vzejde autor budoucího návrhu a projekční tým je duben 2025. 

2. Jiří Maděra, předseda komise uvedl, že Komise pro mládež, sport a volný čas byla vedením
města požádána o názor a  doporučení  k  výstavbě areálu.  Za tímto účelem bylo osloveno
celkem 14 organizací města, které byly požádány o připomínky ke studii Centrum sportu. V
březnovém  vydání  Novoměstska  bude  o  názor  a  připomínky  požádána  široká  veřejnost.
Důvodem je snaha o oslovení co nejširšího spektra obyvatel NMNM.
Doposud  došlé  připomínky  byly  zapracovány  a  jejich  výtah  byl  zaslán  organizacím  ke
kontrole.

3. Diskuze ohledně vznesených připomínek bude doplněna:
-  O. Novák (hasiči)  –  doplnit  zpevněnou plochu 10 x10 m, kde by bylo možné i  nadále
trénovat   cvičné vyprošťování; tuto plochu je možné použít i pro následné parkování
- T. Červinková – nahradit atletický tunel krytým oválem pro trénink běhů 200 m (není nutné
vyhřívání)
- J. Václavík (Gynome) – atletický stadion 400 m dráha, oddělený vrhačský a házecí sektor,
možnost využití veřejností a školami



Nedílnou přílohou zápisu jsou doposud obdržené připomínky organizací. 

Dne: 25.2.2025
Zapsala: Mgr. Lenka Klapačová
Schválil: Mgr. Jiří Maděra, v.r., předseda komise


